
Vergadering bestuur Belangenvereniging Buitentheater 
7 februari 2023, 10.30 uur, via Zoom 
 
 
Aanwezig: Aat Dirks, Richard Neef, Maartje Keijzer, Guido Bevers, Femke Luyckx, Hein te Riele. 
 
Samenvattend verslag opgesteld door Hein te Riele. 
 

1. Opening 
Welkom aan Femke, haar eerste bestuursvergadering. 
 

2. Vaststellen agenda 
Toevoegen: voorstel enquête workshops, reactie Richard op ‘Meters Maken’ en info over STRTVSTVL; 
verder conform voorstel. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Brief Bart Corduwener: 
Beste mensen, 
Op de Buitentheater Dag kwam 'Fair Practice' ter sprake. Ik zou graag weten wat gangbare en ook de 
minimale uitkoopsommen zijn in onze branche voor soloartiesten en voor gezelschappen. Ik heb geen 
idee en wil mij graag houden aan wat een fatsoenlijke prijs is voor mijn werk. Zou het ontzettend op 
prijs stellen als het mogelijk is antwoord te geven. op mijn vraag. Dank Jullie wel vast! 
Met hartelijke groet, 
Bart Corduwener. 
Er is wel de nodige informatie over minimale uitkoopsommen, maar nog verspreid. Richard 
attendeert op info op onze website. Maartje zal proberen te komen tot overzicht en mogelijk ook 
concrete bedragen. Deze info dan ook voor alle leden. Aan de orde in volgende vergadering, daarna 
verzenden. Hein zal Bart tussentijds antwoorden. 
 

4. Verslag vergaderingen 05 en 16 01 2023 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
Verslagen van vergaderingen bestuur worden voortaan ook geplaatst op website (besloten leden-
deel), behoudens persoonlijke zaken. 
Het verslag wordt goedgekeurd voor plaatsing op website. 
 

5. Verslag ALV 30 03 2023 
Het verslag wordt goedgekeurd, en zal aan de leden worden toegezonden. Hein stemt af met 
Claudia. 
 

6. Bestuur BB 
Nogmaals hartelijk welkom aan Femke! 
Hein zal Linda en Rogier bedankbrief sturen voor hun deelname en inzet bestuur BB, voorzien ook 
van een attentie. 
Vacature bestuur: blijft open. 
 

7. Voorstel acties besluit ALV ‘Meer slagkracht’ 
Richard en Femke doen verslag van bijeenkomst van 6 februari 2023 van voormalige Werkgroep 
Professionalisering, in opstart naar ‘Denktank BB’. 
De uitkomsten van dit overleg, alsmede ook de werkwijze rondom de laatste Nieuwsbrief (gisteren 
verzonden), leiden tot uitvoerige discussie binnen het bestuur. Er zijn vragen over de werkwijze en 
inhoud van de ‘Denktank BB’, hoe te komen tot betere communicatie, hoe te voorkomen dat 
bestuurszaken en de voortgang van de ‘Denktank’ en werkgroepen naast elkaar of dubbel gaan 



lopen. Naast vragen is er ook irritatie. De ALV is accoord gegaan met het voorstel ‘Meer slagkracht in 
de BB’, en dit is dan ook nu leidend, voor bestuur én alle leden. 
Er worden de volgende afspraken gemaakt/besluiten genomen: 

• Hein zal leden voormalige Werkgroep Professionalisering uitnodigen om verder te gaan met 
plannen over de organisatie en de inhoud van de nieuwe ‘Denktank BB’. Hij zal hen vragen 
prioriteit te geven aan het filosofische (inhoudelijke) gesprek. De optie van mogelijk vier 
bijeenkomsten wordt toegejuicht. Deelname staat altijd open voor alle BB leden, ongeacht 
ook lid van bestuur of werkgroepen. 
Het bestuur zal ook aangeven dat voorkomen moet worden dat we terug keren naar de oude 
situatie van soms een dubbel-bestuur. Als er concrete vragen en aanbevelingen komen uit de 
‘Denktank BB’, dan kunnen deze direct naar het bestuur, die daarop een vervolg zal gaan 
geven. 
Het voorgestelde gesprek over de structuur van de BB, en mogelijke deelname van niet-
makers (bijv. festivals) is geen nieuw onderwerp, en heeft al de aandacht van het bestuur. 
Het is met name de BB die de afgelopen twee jaar de VBFN heeft betrokken, geïnformeerd 
etc. De BB heeft zelfs recent de VBFN uitgenodigd deel te nemen aan het werkoverleg met 
het FPK. Het is dus zeker een relevant onderwerp, maar mogelijk niet voor de eerste 
bijeenkomst van de ‘Denktank BB’.  
Bovendien heeft Maartje recent in Freiburg, conform afspraak, contact gezocht met twee 
leden van onze Duitse zusterorganisatie, om verder met hen te spreken over samenwerking, 
over hun organisatie en samenstelling, en over Freiburg 2024. Besloten wordt dit pad verder 
te gaan, en dus ook niet te gaan dubbelen. 

• Verbetering van de communicatie kan nu geen punt van aansporing zijn, aangezien we daar 
al afspraken over hebben gemaakt. Die worden nu uitgevoerd. Waaronder de website en de 
nieuwsbrief (besluit Ledenvergadering). 

• Afspraken en aansturing van het Bureau BB, Claudia, gaan via het bestuur; Hein is eerste 
contactpersoon. 

• Mbt tot werkgroepen/projectgroepen: 
 
+ Werkgroep Workshops en makers weekend 

  Leden: Carina (woordvoerder?), Norbert, Mariken en Marco 
 + Werkgroep Leden, acquisitie 
  Aat, Hein + oproep aan leden; support van Claudia 
 + Werkgroep Dag Buitentheater 2023 
  Maartje + oproep aan leden 
 + Projectgroep FPK, VBFN, CC 
  Taak van bestuur + deelname aan gesprekken door leden (ad hoc) 
 + Projectgroep theater-recensenten en andere redacties 
  Aat + oproep aan leden 
 + Projectgroep onderwijs 
  Voor nu even ‘on hold’ – 2024 
 + Projectgroep landelijk centrum 
  Voor nu even ‘on hold’ – afhankelijk van actualiteit via bestuur 
 + Projectgroep Meters Maken en STRTFSTVL 
  Aat, Guido + oproep leden 
 + Nieuwsbrief en Website 
  Hein, Guido, Femke, Yvonne; support van Claudia. 
 
 Verdere afspraken 
 + terugkoppeling van voortang en resultaten vanuit Werkgroepen naar bestuur is van belang; 
 vast agendapunt. Hein zal Carina vragen om te rapporteren vanuit Werkgroep Workshops. 



 + Hein maakt op ktm afspraak met ‘Nieuwsbrief en Website’ met alle deelnemers. 
 + In eerstvolgende nieuwsbrief overzicht van werkgroepen + oproep om deel te nemen. 
 + Voorstellen vanuit vm. Werkgroep Professionalisering: 
  Hoe schrijf je het op voor de fondsen? Prima suggestie. Meegeven aan de Werkgroep 
  Workshops (Circuspunt.nl heeft vorig jaar ook zo een workshop gehouden) 
  Historie van Buitentheater? Het is een goed voorstel om alle al bestaande info 
  te bundelen, en aan te bieden aan onze leden. Maartje zal eerste inventarisatie doen. 
  Mogelijk heeft Linda ook al de nodige info? 

+ Voorstel enquête Workshops (via Carina) accoord; verzenden aan leden, Hein zal 
afstemmen met Claudia. 

 
8. Stand van zaken Meters Maken en STRTVSTVL 

Contact via Aat en Guido. Voor volgende Nieuwsbrief mogelijk actuele info. Bijdrage Richard is goede 
bijdrage over gesprek hoe verder na deze eerste editie. 
STRTVSTVL: zie toegezonden info en Nieuwsbrief. 
 
9 t/m 12 Volgende vergadering. 
 
Volgende vergadering: 
Maandag 6 maart 2023, LIVE te Amersfoort, 10.00 uur 
Maartje stuurt adres. 
 
 
 
   
 


